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מנכ"ל ביטוח חקלאי

"נזקים של מיליונים 
מהפשיעה החקלאית"

ביטוח חקלאי, הינה אגודה שיתופית חקלאית, בבעלות כ-280 
קיבוצים ומושבים שיתופיים, חברת ביטוח שהתמקצעה 

בעולם הקיבוצי. החברה פועלת מעל 80 שנה והוקמה לאחר 
הקמת הקיבוצים והצורך שנוצר למציאת פתרונות ביטוחיים 
למגוון הפעולות הקיבוציות. מנכ"ל החברה אלעד שלף "כיום 
פעילות החברה מתחלקת לארבעה תחומים, התחום הראשון 

והגדול ביותר, ביטוח הקיבוצים על מגוון פעולותיהם, התחום 
השני, התעשיה הקיבוצית. התחום השלישי שזה התחום 

הצומח ביותר בחברה, ביטוחי הפרט בקיבוצים בעקבות שינוי 
אורחות החיים בקיבוצים והתחום הרביעי, ככול חברת ביטוח 

בישראל, ביטוח אלמנטרי של אוכלוסיית המדינה". שלף 
מוסיף "החברה מחלקת באופן עקבי דיווידנדים לבעלי החברה 

שהם הקיבוצים. ב-3 השנים האחרונות חילקה החברה כ-60 
מיליון שקלים דיווידנדים לבעליה". 

התחום החקלאי הוא תחום נרחב ביותר, 
מה הם התחומים בהם החברה פועלת?

"לאור המרכזיות של הקיבוצים, בפעילות העסקית שלנו, 
אנחנו פועלים ליצירת פתרונות ביטוחים מדויקים המותאמים 

לפעילויות הקיבוציות במגוון התחומים. אחד התחומים שבו 
אנו מובילים בשוק, ביטוחי בקר ברפתות, החברה מבטחת 

כ-140 רפתות ברחבי ישראל ולמעלה מ-110 אלף ראשי בקר 
ואנו כל הזמן עם היד על הדופק ופועלים למיצוי אפשרויות 

הביטוח עבור הלקוחות. לדוגמא, בשנה האחרונה הרחבנו 
את בסיס השיפוי בפוליסה, לבסיס שיפוי דף כחול + 10 אחוז 

וייצרנו הרחבה משמעותית של פיצוי מוסכם בגין תפוקת 
חלב. אנחנו רואים גידול במספר הלקוחות ובקשות לביטוחים 

מהסוג הזה".

ראובן זלץ

ביטוח חקלאי מסיים שנה מורכבת לכל המשק הכלכלי אך מנכ"ל החברה אלעד 
שלף נשמע אופטימי "הצלחנו להתמודד עם משבר הקורונה בצורה טובה ואנחנו 

נערכים לקראת 2021 אך אין ספק כי המשבר השפיע על כולם". אחד מהתחומים 
העיקרים של החברה, ביטוחי בקר ורפתות "בשנה האחרונה הרחבנו את בסיס 

השיפוי בפוליסה ויצרנו הרחבה משמעותית של פיצוי בגין תפוקת חלב"

אלעד שלף תעודת זהות
אלעד שלף, 2 ילדים, 42 מתגורר בהוד השרון שנתיים 
משמש כמנכ"ל החברה ועובד בעולם הביטוח למעלה 

מ-17 שנים. בעבר שימש כמשנה למנכ"ל מנורה 
מבטחים. 

שיפרנו את התנאים לרפתן הישראלי. אלעד שלף
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איך הפשיעה החקלאית משפיעה?
"הפשיעה החקלאית היא נושא קשה וכאוב, ביטוח חקלאי 

שילמה בשנה האחרונה עשרות מיליוני שקלים, פיצוי 
לקיבוצים ולעסקים בגין פשיעה חקלאית. אנחנו מנסים, היכן 

שניתן, בשיתוף פעולה עם הלקוחות שלנו, לייצר מיגונים 
ודרכי פעולה  להקטנת נזקי הפשיעה. אך בלי התערבות 

ממשלתית לא נוכל לפתור את הבעיה הזאת ונדרשת כאן 
התערבות משמעותית של המדינה באמצעות המשרד לביטחון 
פנים בשיתוף משרד החקלאות וזאת בניסיון למצוא פתרונות 

לנושא הפוגע קשות בחקלאות הישראלית. רק לסבר את 
האוזן, רק בשבוע האחרון )17.11.20( נגרמו נזקים בסך של 

כ-5 מיליון שקלים רק בקרב המבוטחים שלנו, אני מעריך 
שהנזקים הכלליים הרבה יותר גבוהים. יש כאן פשוט חוסר 

משילות זועק לשמיים".

יש גם פתרון לבקר במרעה?
"כן, גם כאן יש לנו פתרון טוב, מהמובילים בשוק וגם כאן, 

בעקבות פניות של לקוחות, העלנו את הפיצוי בכ-50 אחוז".

בשנה האחרונה יצאתם עם חבילות 
ביטוח חדשות?

"כן, בהחלט, יצאנו עם סדרת מוצרים הנקראת, ביטוח חקלאי 
פלוס, חבילת פתרונות ללקוחות פרט - כולל ביטוח רכב, דירה 

ואחריות מקצועית. בכל אחד מהמוצרים הללו, מלבד מחיר 
תחרותי, גם הוספנו סדרת הרחבות שהן ייחודיות לשורת 

המוצרים הללו. לדוגמא, בביטוח רכב, גם אם יש לך תביעה 
אחת בשלוש שנים הפרמיה לא עולה. דוגמא נוספת, אם יש 
נהג צעיר בבית ויש יותר מרכב אחד בבית, הפרמיה תשולם 
רק על רכב אחד, אך למעשה הנהג הצעיר יוכל לנהוג בשני 

הרכבים ויותר אם יש בבית".

מי יכול להיות מבוטח אצלכם?
"ברמת העיקרון כל עם ישראל, המוצרים שלנו פתוחים 

לכולם, אך יש הטבות מיוחדות וייחודיות לחברי הקיבוצים 
ומושבים שיתופיים". 

לקראת שנת 2021 איך אתה רואה את ענף 
הביטוח החקלאי?

"בעוד שהצלחנו להתמודד יחסית בצורה סבירה עם משבר 
הקורונה, אך יש לומר כי ההשלכות הכלכליות של המשבר 

מגיעות לכולנו, עבור חברת ביטוח זה מתבטא בעיקר בסביבת 
הריבית הנמוכה הנגררת כתוצאה מהמשבר ובירידות במחזורי 

 הפעילות של הלקוחות שלנו, אך אנחנו חברה יציבה עם 
עודפי הון ואנו מצפים ליציבות לפחות מבחינתנו לקראת 

השנה הקרובה.  ▲

"..ביטוח חקלאי שילמה בשנה 
האחרונה עשרות מיליוני 
שקלים, פיצוי לקיבוצים 

ולעסקים בגין פשיעה חקלאית. 
אנחנו מנסים, היכן שניתן, 

בשיתוף פעולה עם הלקוחות 
שלנו, לייצר מיגונים ודרכי 

פעולה  להקטנת נזקי הפשיעה.."
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